
 
De Griffie, 
t.a.v. de Voorzitter van de Gemeenteraad 
Postbus 1 
1850 AA  Heiloo 
 
Datum: 26 november 2023 
 
Onderwerp: vragen art. 51 RvO: verkeersmaatregelen ivm aansluiting A9 / keuzes in de exploitatie 
 
 
 
Geacht college, 
 
Ter voorbereiding op de Raadsinformatiebijeenkomst op 11 december over het onderwerp ‘Kadernota en 
noodzakelijke investeringen’ hebben wij een aantal vragen. Deze informatie is noodzakelijk om bij de 
exercitie op 11 december, die gericht is op ‘keuzes maken’, zinvolle en adequate afwegingen te kunnen 
maken.  
 
De vragen betreffen in de eerste plaats inzicht in de verkeersmaatregelen die gekoppeld zijn dan wel 
noodzakelijk zijn bij realisatie van de aansluiting A9. In de tweede plaats is informatie gewenst met 
betrekking tot de keuzeruimte in de gemeentelijke begroting ten aanzien van de reguliere exploitatie 
(volgens de controller ca 20% van de begroting). 
 
Verkeersmaatregelen ivm aansluiting A9 
 
1. Is het college met CDA-Heiloo eens dat op basis van de huidige inzichten het daadwerkelijk gereedkomen 
van de aansluiting A9 minstens 5 jaar zal vergen? Zo niet, wat is dan de realistische verwachting en waar is 
dat op gebaseerd? 
 
2. Welke verkeersmaatregelen zijn voor de komende jaren gepland die een relatie hebben met of hun 
grondslag vinden in het feit dat er een aansluiting A9 wordt gerealiseerd? 
 
3. Wat zijn (per maatregel ad. 2) naar verwachting de kosten (incidenteel / structureel) die daarmee 
gemoeid zijn en vanaf welk jaar? 
 
4. Indien Heiloo de komende 5 jaar alleen de verkeersmaatregelen uitvoert cf Verkeersplan die GEEN 
relatie hebben met de aansluiting A9: welke maatregelen betreft het, wat zijn naar verwachting de kosten 
daarvan (structureel / incidenteel) en vanaf welk jaar? 
 
5. Kunt u een onderscheid maken tussen maatregelen die voornamelijk bijdragen aan: 
 a. het realiseren van de gewenste toetswaarden (verkeersdruk en stromen)?  
 b. gepland onderhoud i.c.m. andere werkzaamheden? 
 c. verkeersveiligheid? 
 d. een zwaarwegende combinatie van bovenstaande? 



 
 
 
Keuzemogelijkheden exploitatie 
 
6. Kan het college een overzicht geven van de lopende exploitatiekosten die te beïnvloeden zijn, welke 
maatregelen dan aan de orde zijn en welke effecten dat heeft op de huidige doelstellingen van de 
gemeente dan wel de maatschappelijke instellingen of verenigingen? 
 
 
 
Mvg, 
 

 
 
Hessel Hiemstra 
 
CDA-Heiloo 


